

聲明

劉鑾雄先生辦公室指示本行作出聲明如下:

- 1. 本行已於今天代表劉先生啟動撤回/中止劉先生於 2019 年 4 月 1 日作出的尋求司法覆核許可申請(「該項申請」),該項申請與《2019 年逃犯及刑事事宜相互法律協助法例(修訂)條例草案》有關,並把該撤回/中止申請的傳票發送給香港高等法院和律政司辦公室。
- 2. 劉先生是一位愛國愛港的商人,一貫全力支持香港特別行政區政府依法施政。該項申請目的為保護劉先生的自身權益,有其正當性和合理性,並不針對國家和香港特區政府。
- 3. 對於近日社會上種種紛爭,劉先生深感痛心。劉先生衷心希望香港社會保持和諧穩定、繁榮進步。現在劉先生撤回/中止該項申請,希望有助減少社會上的爭拗,也就此表示劉先生已作出了他個人的努力。

日期:2019年5月29日

Statement

We have received instructions from Mr Joseph Lau's office to make the following statement:-

- 1. On behalf of Mr Lau, we have today proceeded to withdraw/discontinue the Application for Leave to apply for Judicial Review issued on 1 April 2019 (the "Application"). The Application is in respect of the Fugitive Offenders and Mutual Legal Assistance in Criminal Matters Legislation (Amendment) Bill 2019. A copy of the Summons to withdraw/discontinue the Application has been delivered to the High Court of Hong Kong and to the office of the Secretary for Justice.
- 2. Mr Lau is a businessman who loves his Country and Hong Kong. Mr Lau always supports the Hong Kong Government in administering the Special Administrative Region according to law. The purpose of the Application is to protect the personal rights and interests of Mr Lau; it is a proper and reasonable process and it is not aimed at the Country or the Hong Kong Government.
- 3. Mr Lau is deeply saddened by the various arguments and discords appearing in our society today. Mr Lau sincerely hopes the Hong Kong society will maintain its harmony and stability, prosperity and progress. Mr Lau has now withdrawn/discontinued the Application in the hope that this action is conducive to reducing the disputes in our society, it may also mean Mr Lau has proffered his personal contribution.

Dated the 29th day of May 2019

SIT, FUNG, KWONG & SHUM